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§ 1. Sammanträdets öppnande 
Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
Dagordningen fastställdes. 
Till justerare väljs Anders Brändström. 

§ 2. Föregående protokoll   
Protokollet nr 9 läggs till handlingarna.   
 

§ 3. Information från Verksamhetschef  
Hästar:  
En ridskoleponnys hälta kvarstår och en häst blivit friskförklarad.  En ridskolehäst ska 
säljas samt två ridskolehästar ska på sikt pensioneras och säljas. Statistiken på hästarna 
visar att vi ligger bra i fas utifrån hur många ridande vi har, men vi söker lämpliga hästar 
som kan ersätta pensionärerna. 
Personal:  
Vid eftersommaren-mötet framkom att det finns bra rutiner men även sådant som kan 
förbättras. Angående spån i gångarna så upplevs sopningen av gångarna dammigt. 
Anläggning:  
Möte med kommunen: Kommunen inväntar resultatet från byggnadsutredningen. URF 
har önskemål om en ny skrittmaskin med tak och att paddocken åtgärdas under 2025. 
Gummibetong i gångarna, det finns olika erfarenheter, från nöjda till att det upplevs 
halkigt.  Kommunen undersöker möjligheten att hyra en sopmaskin med bevattning. Nya 
armaturer kommer att inom kort sättas upp runt privathästhagarna.  
Underlaget i stora ridhuset är åtgärdat och URF har fått skötselråd. 
Norra Skog kommer att gallra i skogen närmast oss och de kommer att hjälpa oss med 
att gallra längs stigar. 

 

Närvarande:  
Erik Persson (ordf.)  
Anna Grundström (vice ordf.)  
Ann Backsten (kassör) 
Ingrid Liljelind (sekr) 
Camilla Granberg (VC) 
Jonas Martinsson 
Per-Arne Oldenborg 
Erica Bengtsson (suppleant) 
Anders Brändström (suppleant) 
Maria Sandberg (TS-ledamot)  
Nika Chabes (URFUS ledamot)  
Linnea Hägg (URFUS-pers. suppl.) 
 

 
 

Frånvarande:  
Åsa Östman  
Margit Håkansson  
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Ridskolan: 
Lektionsverksamheten har en beläggning den här terminen på 88% för häst och 91% för 
ponny.  Provridningar planerade samt annonsering kommer att ske via sociala medier. 
Tillsammans med RF-SISU planeras flertalet aktiviteter. Teoriveckan innehåller 
björnbärshoppning, tömkörningsclinic, tipsrunda och förberedelse för Grönt kort. 
Terränghoppningskursen är genomförd. Två deltagare från URFUSS åker till 
Ungdomsledarkursen. URF har tillsammans med SURF en ridlärarkurs den 24/9 .  
 
Information från VRIF och SvRF:  
VRIF: Här hittar ni nyheter. https://ridsport.se/distrikt/vasterbottens-ridsportforbund      
SVRF Här hittar ni nyheter från Svenska Ridsport Förbundet. 
https://ridsport.se/nyheter .  
 
 

§ 4. Rapporter  
a) Rapport från Partnergruppen. 

Wallers Equestrian är supporter ytterligare 3 år. Partnergruppen kommer att 
under september/oktober åter göra riktade utskick till alla medlemmar för 
att få förslag på presumtiva supporters/partners. Partnergruppen kommer 
att hjälpa till med VIP-rummet för sponsorerna vid Umeå Super Leage finalen 
den 28 september.  
Ett antal presumtiva partners kommer att kontaktas. 

 
b) Rapport från Tjäna-pengar-gruppen.  

Restaurangchansen, vi behöver öka försäljningen, vi har många kvar.  Digitalt 
lotteri Granö Beckasin pågår. Höstens försäljning har startats med Ullmax, 
Newbody och lite senare påbörjar vi försäljning av bingolotter till 
uppesittarkvällen samt julkalender. 

 

§ 5. Rapporter från sektionerna  
a) Rapport från tävlingssektionen. 

Flera fina resultat för ponnyryttarna på de senaste tävlingarna och ett ekipage 
i fälttävlan i Timrå.  För hästryttarna har vi haft tävlingar på URF och nästa 
v.39 är det final i Umeå Super League. Dressyren, både häst och ponny, har 
fina resultat från de senaste tävlingarna och vi har fått Norrlandsmästerskapet 

häst på vår tävling v 42. Vi önskar en fast anställd som utbildare för ”Grönt kort”.  

Överdomarrapporter visar att vi generellt har vi goda omdömen på våra tävlingar 

samt även förslag på förbättringar. Vid tävlingsarrangörsträff Västerbottens 

ridsportförbund deltog URF med 5 deltagare från TS styrelse.  

Förbättringsförslag för att minska antalet sena anmälningar till tävlingar, samt 

strykningar testkör vi ett nytt koncept under hopptävlingarna v.39 med utlottning 

https://ridsport.se/distrikt/vasterbottens-ridsportforbund
https://ridsport.se/nyheter
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av återbetalning av startavgiften för ett ekipage per helg som anmält sig i tid. Efter 

året kommer utvärdering att ske i TS. 
 

b) Rapport från URFUS 
Planeringen för julshowen pågår för fullt. URFUSS ska hålla i en aktivitet 
under lördagen under teoriveckan v39. Planeringen inför spökkvällen 12-
13/10 pågår. 

 

 
§ 6. Ekonomirapport. 
Resultatet är t o m augusti i år -114 tkr, och är en positiv avvikelse mot budget på +200 
tkr (Budgeterat – 314 tkr ack. aug) men det finns poster som inte är bokförda. Fakturan 
från OCAB är inte bokförd ännu. 
  
Intäkterna ack. tom augusti är +713 tkr bättre än budget och det är framför allt 
ridabonnemang och annan ridning som står för den intäktsökningen. Intäktstappet är 
Forslundaridning, uppstallning och anläggningskort – totalt 207 tkr. 
  
Kostnaderna ack. tom augusti är -513 tkr sämre än budget och där är det hyra maskiner 
och inventarier (-173 tkr mot budget), Konsultarvode (-102 tkr) samt veterinär (-123 
tkr) som är de större posterna. Strökostnaden är dock lägre än budget (+84 tkr) 
 

§ 7. Övriga ärenden. 
   

a) Kontraktet för privatuppstallade. Arbetet fortsätter med att se över kontrakten.   
 

b) Arbetsgruppernas arbete.  
Resursanvändargruppen; Har arbetat med hur föreningen kan effektivisera 
ridlärarnas schema och en optimering av personalens arbetstid. Ridskolechefen 
får i uppdrag att utarbeta ett förslag som kan beslutas av styrelsen. 
Kommunikationsgruppen: Inget att rapportera.  

 

§ 8. Övriga beslutspunkter. 
Rekrytering av verksamhetschef. Styrelsen informerades om att en kandidat 
kommer att erbjudas tjänsten.  
 

§ 9. Medlemsmöten och kommunikation. 
              Medlemshästägarmöte 2/10 kl.18.00. 
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§ 10. Nästa möte  
Punkter till nästa möte: Verksamhetsplanen, Hundra-årsfesten 2025.   
Nästa möte 24/10 2024 kl. 18:00-20:30. Plats, konferensrummet Hippologum.   
 

§ 11. Mötets avslutas  
Ordförande tackar styrelsen och avslutar mötet.   

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Ingrid Liljelind 
Sekreterare 

Erik Persson 
Ordförande  

Anders Brändström   
Justerare 

 


